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Verslag algemene ledenvergadering BBCH d.d. woensdag 24 april 2019 

Aanwezige bestuursleden: 
 W. Lutke Schipholt, R. Posthuma, T. Breukelman, L. Moeken en M. Jansen 
Afwezig: J. Schoemaker en G. Odink wegens werk 
Gasten:  M. Breukelman, wethouder  
  F. Scheper, wijkagent 
  F. Hamhuis, Historische vereniging  
 
 
 

1. Opening 
Wim Lutke Schipholt opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De vergadering wordt begeleid door een powerpoint presentatie. 
 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt aangevuld met 2 agendapunten: Parkeerbeleid Centrum Hardenberg door de 
heer G. Dorgelo en een Toelichting van de wethouder projecten Centrum Hardenberg. 
Hierbij vastgesteld. 

Agenda werd vastgesteld. 
 

3. Verslag alg. ledenvergadering 25 april 2018  
Geen opmerkingen n.a.v. het verslag. 
Waarom kunnen de woningen niet goedkoper zijn? 

 
4. Jaarverslag 2018 

Er worden nog al wat ongemakken geconstateerd betreffende de bestrating, vooral op- en 
afritten. Denk aan Parkweg en overkant oude Rabopand, ABN richting Mimosa, brandput niet 
egaal, Veel randen. I. Franke, contactambtenaar neemt het mee.Tevens zullen de voorzitter W. 
Lutke Scipholt en bestuurslid T. Breukelman met de gemeente een rondje door Hardenberg 
wandelen om alles in kaart te brengen. Valrisico’s zijn aanwezig. In het vervolg mag iedere 
inwoner via het telefoonnummer 140523 dergelijke ongemakken melden bij de gemeente. 
 

5. Financieel verslag 2018 en begroting 2019 
Wegens ontbreken penningmeester kwamen we niet goed uit de toelichting. Aan de heer Eekma 
werd toegezegd dat de penningmeester persoonlijk contact met hem zal leggen om een 
toelichting te geven op het financieel verslag. .              
 

6. Kascontrole commissie 
     De heer J. Bakkenes en mevr. M. Vulink hebben de kas  gecontroleerd in aanwezigheid van de     
     penningmeester. Per abuis stond in het verslag van vorig jaar dat de heer Wolbink dit zou zijn  
 i.p.v. Mevr. M. Vulink. De heer Wolbink had het echter al 2x gedaan. Dit had de heer Eekma  
 moeten zijn. Voor 2020 zijn de heren Eekma en de heer J. Bakkenes beschikbaar. 
     Hierbij goedgekeurd met dank aan de heer Bakkenes en mevr. M. Vulink. 
     Ter plaatse wordt afgesproken dat de heren hiervoor een half uur voor overleg aanwezig zullen 
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 zijn. 
 
7. Vaststellen contributie  2020 

De contributie voor 2020 blijft gehandhaafd: € 4,00 
 

8. Werven aspirant jonge bestuursleden 
De BBCH vraagt aandacht voor het werven van nieuwe jonge bestuursleden die kunnen 
meedraaien in het bestuur. De huidige bestuursleden worden ouder en zullen op termijn 
vervangen moeten worden. Kent u mensen in uw omgeving die hier een rol in kunnen en willen 
vervullen vraag het dan en geef het door via de mail. 
      

9.  Toekomstvisie/werkgroep 
De BBCH wil graag in het lopende jaar starten met het formeren van een werkgroep die gaat 
werken aan een toekomstvisie voor het Centrum van Hardenberg vanuit de inwoners. Op 
onderdelen samen met Heemse, Baalderveld, Baalder en de Marslanden. Hiervoor zoekt zij 
inwoners uit alle leeftijdsgroepen en van alle ragen en standen. Wie wil er meedenken in een 
werkgroep en e.v.t. meeschrijven? Het moet een visie worden met haalbare doelen en niet niet 
een visie die op de plank blijft liggen. Kent u iemand of wilt u zelf bijdragen, geef het dan door 
via de mail. 
 

10.  Evaluatie parkeerbeleid Centrum Hardenberg door de heer G. Dorgelo. 
Het parkeerbeleid wordt geëvalueerd in 2019. Er wordt nagedacht over wel/niet betaald 
parkeren, vergunningsgebieden, parkeerroutes, de halve cirkel rond het gemeentehuis, 
laadpalen. In de zomerperiode wordt een consumenten onderzoek gehouden, een 
bewonersonderzoek, onderzoek fysieke omgeving, vragen aan de BBCH etc. Ook wordt er 
gekeken naar de toeristen die het Centrum bezoeken. Start in maand mei. 
Er zijn een aantal scenario’s te onderscheiden. 
Begin 2020 zal er een voorstel in de Raad worden gedaan. 
 
Er wordt aandacht gevraagd voor kapotte meters en het slecht werken van kraskaarten. Ook 
zitten er hiaten in het systeem. Inwoners helemaal binnen de Kern kunnen geen kraskaarten 
kopen. 
Voor een Gehandicapten parkeerplaats in de B. Bramerstraat moet je voor een kaartje eerst 
naar het LOC lopen. 
Er zijn vragen over de vergunningsmogelijkheden. 
Test met lampjes Europaweg/Bruchterweg is verlengd. Op de scholen zal hier aandacht voor 
worden gevraagd. Het besluit wel/niet moet nog worden genomen. 
In 2021 zal het nieuwe beleid uiteindelijk van start gaan. 
 
 

11.  Toelichting projecten centrum door wethouder Martijn Breukelman 
De wethouder heeft zichzelf voorgesteld. 
De wethouder heeft een aantal bouwprojecten toegelicht aan de hand van een powerpoint. 
Opmerkingen en voorbeelden: 
Er zijn te weinig woningen voor inwoners met een kleine portemonnee. 
Et vindt overleg met met de woningcoöperaties plaats. 
Inwoners in het centrum willen ook een renbaan voor honden, er loopt een handtekeningen 
actie, de lijst ligt  bij de Petshop. 
Marschhoek:Verkeerssituatie fietspad over de brug, bord is weggehaald, 1e stuk niet meer. De 
wijkagent gaf een toelichting hierop. 
Mooivecht/Vechtzone:Hier komen mix woningen. 
Panden aan de Noordkant van het Spindeplein zullen worden afgebroken.. Start rond de zomer. 
Pand Rabo is de komende 2 jaar verhuurd. 
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Over de lage Doelen wordt nagedacht. Dit geldt ook voor aanlegplaatsen langs de Vecht. 
Er is aandacht voor geveltuinen. 
Horecabedrijven zijn toegenomen in aantal. 
Heeft u ideeёn, geef ze dan door via: tel. 289374 of Martijn.Breukelman@hardenberg.nl 
 
Wijkagent stelt zich kort voor: FrankScheper.  
In de zomer komt er een 2e wijkagent bij. 
Lagegaardenstraat: Er rijden soms auto’s door de fietstunnel. Handhaving heeft er aandacht 
voor. 
Er heerst een alg. gevoel van onveiligheid. 
Hardenberg groeit, dit brengt meer incidenten met zich mee. 
Bij onrust: Bel 112 
Een inwoner geeft aan dat er vorig jaar na een inbraak goed is gehandeld. 
Dealers zijn bekend bij de politie. Zij hebben zo hun hangplekken, schietsportvereniging, 
camperterrein, viaducten etc. 
Het is lastig  om concreet iets te kunnen doen. Een naam op papier mogen zetten is al belangrijk 
om iets te mogen doen. 
Jeugd problemen worden integraal opgepakt.Samen met veel andere partijen. 
Grote groepen hebben een negatieve invloed op de enkeling. 
Bij overlast mag contact worden opgenomen via het centrale telefoonnummer te Apeldoorn: 
0900-8224 
Frank heeft contact met de toezichthouders/handhavers. 
 
Mailadres van de wijkagent: frank.scheper@politie.nl 
 
Pauze 
 

12. Presentatie Historische vereniging door de Heer F. Hamhuis 
Wonen en werken langs de Vecht. 
De historische vereniging bezit erg veel film en foto materiaal. Eindelijk duidelijk hoe de Vecht in 
het verleden rond Hardenberg heeft gelopen! 
Het was een mooie en leerzame presentatie. 
De heer Hamhuis doet eveneens een oproep voor nieuwe vrijwilligers voor de Historische 
vereniging. Ook zij hebben geen opvolgers. 
De heer Hamhuis ontving als dank een bon. 

 
 
13. Rondvraag: 

Inwoner Gramsbergerweg is geen lid maar heeft wel de uitnodiging ontvangen. Dit komt doordat 
de BBCH de uitnodigingen huis aan huis heeft laten bezorgen ter promotie. 

 
        14.Sluiting: 

Wim Lutke Schipholt bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid. Voor iedereen is er nog een  
drankje! 

 
 


